



LEMBAGA KEMAJUAN IKAN MALAYSIA
KENYATAAN TAWARAN LKIM: T1/2020

der adalah dipelawa kepada kontraktor yang mempunyai Sijil Perolehan Kerja Kerajaan (SPKK) dan Perakuan Pendaftaran Kontraktor (K) dengan Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (LPIIP/CIDB) dalam Gred kategori dan Pengkhususan yang berkaitan dengan projek kerja berikut:-

BUTIR – BUTIR TAWARAN	SYARAT PENDAFTARAN	TARIKH MASA DAN TEMPAT LAWATAN TAPAK	HARGA DOKUMEN, TARIKH DAN TEMPAT DOKUMEN MULAI DI BAYAR	TARIKH DAN TEMPAT DOKUMEN MULAI DIAMBIL	TARIKH TEMPAT & WAKTU TENDER DITUTUP
CADANGAN KERJA-KERJA NAIKTARAF DAN PEMBAIKAN INFRASTRUKTUR KOMPLEKS SERTA KERJA-KERJA BERKAITAN DI PELABUHAN PERIKANAN LKIM TOK BALI PASIR PUTIH, KELANTAN (LKIM:T1/2020)	CIDB Gred G5 Kategori B dan CE Pengkhususan B04 DAN CE21 SAHAJA	Tarikh Lawatan Tapak 21 Januari 2020 (Selasa) Masa Lawatan Tapak Jam 11.00 pagi Tempat Lawatan Tapak Pelabuhan Perikanan LKIM Tok Bali 16700 PASIR PUTIH KELANTAN (No. Tel 09-7782600)	Harga Dokumen RM250.00 (Tidak akan dikembalikan) Tarikh Beli Dokumen 21 Januari 2020 (Selasa) Sehingga 22 Januari 2020 (Rabu) Sahaja Tempat Bayaran Pejabat LKIM Negeri Kelantan Lot 37 Seksyen 15 Jalan Sultanah Zainab 15050 KOTA BHARU KELANTAN (No. Tel 09-7482402)	Tarikh Ambil dokumen Mulai 24 Januari 2020 (Jumaat) Tempat Ambil Dokumen Unit Perolehan Bahagian Kewangan Dan Akaun Tingkat Bawah Wisma LKIM, Jalan Desaria, Pulau Meranti, 47120 Puchong, Selangor	Tarikh Tutup Tender 11 Februari 2020 (Selasa) Dokumen Tender hendaklah diserahkan sebelum atau pada Jam 12.00 Tengahari Tempat Hantar Dokumen Tender Unit Perolehan Bahagian Kewangan Dan Akaun Tingkat Bawah Wisma LKIM, Jalan Desaria, Pulau Meranti, 47120 Puchong, Selangor Serahan Dokumen Tender yang lewat tidak akan dilayan

ji taklimat dan lawatan tapak adalah **DIWAJIBKAN**, hanya penama yang tercatat dalam sijil PPK dan SPKK yang dibenarkan menghadiri lawatan tapak dan sesi taklimat berkenaan. Kontraktor/Syarikat **TIDAK BOLEH** mewakilkan kepada pegawai lain selain daripada penama dalam PPK dan SPKK. Kontraktor perlu hadir serta membawa sijil asal Perakuan Pendaftaran Kontraktor, Sijil Perolehan Kerja Kerajaan semasa pendaftaran menghadiri taklimat.

Perakuan Dokumen Tawaran hendaklah dibuat dalam bentuk **Bank Draft/Kiriman Wang/ Wang Pos** di atas nama **KUMPULAN WANG PENGURUS LKIM NEGERI KELANTAN** (Bayaran ini tidak akan dikembalikan). Dokumen tender akan dijual kepada kontraktor yang sah sahaja iaitu yang hadir taklimat dan lawatan tapak. Untuk maksud ini, kontraktor hendaklah membawa sijil asal Perakuan Pendaftaran Kontraktor, Sijil Perolehan Kerja Kerajaan dan satu salinan bagi setiap sijil tersebut semasa membeli dokumen.

Formulir Tawaran Tender yang lengkap diisi hendaklah dimasukkan ke dalam sampul surat bermetri serta ditulis nombor rujukan tender dan dimasukkan ke dalam Peti Tender di alamat seperti berikut:-

Bahagian Kewangan Dan Akaun
Lembaga Kemajuan Ikan Malaysia
Tingkat Bawah Wisma LKIM, Jalan Desaria, Pulau Meranti,
47120 Puchong, SELANGOR.